Lelon Electronics Corp.

146, Sec. 1, Guoguang Rd., Dali District, Taichung, Taiwan Tel: +886-4-2418-1856 Fax: +886-4-2418-1906 E-I

E-mail: service@lelon.com



Notice on the Modification of the Diameter of Screw Terminal Type Aluminum **Electrolytic Capacitor**

螺絲型製品直徑修改通知

Doc. No:TR-PCN1601

Date: 2016/1/4

Revision: 1.0 Page: 1

Grade: General

To whom it may concern,

敬啟者:

Since Jan. 5th, 2016, the diameter of 64mm, 77mm and 90mm of Lelon's screw terminal type aluminum electrolytic capacitor will be modified. The comparison between the original and new diameter values is showed in the table below.

自 2016 年 1 月 5 日起,本公司螺絲型鋁質電解電容器,製品 φ 徑 64mm、77mm、 90mm 將修改,詳如下表所示:

	Before 修改前	After 修改後
arphi D (Diameter) 製品 $arphi$ 徑	64	63.5
	77	76.2
	90	89.0

The purpose of this modification is to correct the small difference between the diameter values showed in the catalog and the actual diameters of the product. It doesn't affect the electrical characteristics and existing part number of the capacitors.

此次修正的目的,是要改正目錄標示的直徑尺寸與實際製品直徑尺寸間的微小差異, 不影響製品電氣特性且產品料號無須變更。

If you have any questions regarding this notice, please contact with Lelon's regular sales representative.

如對本通知有任何疑慮,尚請不吝告知立隆,謝謝。

Sincerely Yours,

順頌

商祺

Lelon Electronics Corp.